
                                PROTOKÓŁ  NR  LX /2010

                                 RADY   MIASTA  ŻAGAŃ

    Z  SESJI  NAZDZWYCZAJNEJ W DNIU 13 WRZEŚNIA 2010 R.

1.OTWARCIE  SESJI  I  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI  OBRAD.

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Mirski o godzinie 10:00.
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 16 radnych , co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji.
Przewodniczący rady powitał radnych oraz zaproszonych gości ( lista radnych 
oraz zaproszonych gości stanowi zał. nr 1 i nr 2  do niniejszego protokołu).
Obrady odbywały się w Sali Kurlandzkiej ŻPK.
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie.
Projekty dokumentów przesłano wraz z zawiadomieniem.

Nieobecni:
1)E. Chodań
2)A. Chodowana
3)A. Pauszek
4)W.Winczaruk
5)T.Wołoszyn

2. PRZYJĘCIE  PORZĄDKU  OBRAD.

Zaproponowany porządek obrad stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.

                   Głosowanie : Za – 16 – jednogłośnie. 



                                                        -  2  -

3.PODJĘCIE  UCHWAŁ W  SPRAWACH :
a)w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży
 w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 
Żagań o statusie miejskim.
(LX/92/2010), (zał . nr 4).
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                            Głosowanie : za – 16 – jednogłośnie

b)w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 
w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność
Gminy Żagań o statusie miejskim wraz z oddanie w użytkowanie wieczyste 
gruntu.
LX/93/2010), (zał. nr 5).
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                      Głosowanie : za – 16 – jednogłośnie

c)w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w 
drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej domem 
jednorodzinnym , położonej w Żaganiu przy ul. Robotniczej 1.
(LX/94/2010), (zał. nr 6).
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                     Głosowanie : za – 16 – jednogłośnie

d) w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie 7% stopy procentowej.
(XL/95/2010), (zał. nr 7).
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                       Głosowanie : za – 16 - jednogłośnie
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e)w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/72/2010 Rady Miasta Żagań z dnia 
29.06.2010 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu Żagańskiej Strefy Gospodarczej II zlokalizowanej w 
Żaganiu w rejonie ul. B. Chrobrego.
(LX/96/2010), (zał. nr 8).
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                    Głosowanie : za – 16 – jednogłośnie

f) zmieniająca uchwałę Nr LVI/43/2010 i uchwałę LIX/90/2010 Rady Miasta
Żagań w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na 
dofinansowanie przebudowy ulic: Bema  i Konopnickiej w Żaganiu.
(LX/97/2010) , (zał. nr 9).
Radny H. Sienkiewicz
czy istnieje porozumienie ze Starostwem w sprawie pomocy starostwa dla 
miasta , czy tylko miasto zawsze pomaga Starostwu?

Radny A. Budziłło
Ulica Bema jest źle zrobiona nie fachowo , a my dajemy dalej pieniądze na ten 
cel.

Naczelnik WGNiE M. Smolarczyk
wyjaśnił radnym , że zwiększyła się kwota inwestycji w związku z budową 
zatoczki autobusowej przy Szkole Podstawowej nr 7, wszystkie uwagi 
o nieprawidłowościach przy realizacji inwestycji zostały przekazane do 
inwestora, a porozumienia żadnego ze Starostwem nie ma , bo przekazujemy 
pieniądze na bieżąco jak są potrzebne.

Burmistrz Miasta 
panu Sienkiewiczowi zapewne chodzi o porozumienie sprzed 7 lat, gdzie
było określone między starostwem a miastem , kto jakie drogi przejmuje i czy to 
realizujemy. My realizujemy a powiat nie. My wypracowaliśmy inne stanowisko i 
dajemy na projekty unijne , a ul. Bema postanowiliśmy za państwa 
przyzwoleniem przejąć od starostwa i realizujemy ta budowę.
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Radny A. Budziłło
Jeżeli ul. Bema i ul. Konopnickiej będą drogami miejskim to czy miasta zadba o 
to , aby naprawić te drogi ( most i nawierzchnia), bo to jest „rozgrzebane” a nie 
zrobione dobrze, bo kałuże pod mostem jak były tak są.

Burmistrz Miasta
przy odbiorach robót wszystkie usterki są spisywane do naprawy i na koszt 
inwestora naprawiane.

Więcej uwag brak.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                    Głosowanie : za- 16 – jednogłośnie

g)w sprawie przystąpienia Gminy Żagań o statusie miejskim do projektu
„Przebudowa ul. Bolesławiecka – Chrobrego w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg lokalnych 2008 – 2011”.
(LX/98/2010), (zał. nr 10).
Radny A. Budziłło
ul. Bolesławiecka i Chrobrego nie mają gazu ziemnego , ale jak „rozgrzebiemy” 
te ulice to czy można by tam zrobić główną nitkę gazową?

Burmistrz Miasta 
jeżeli gazownia nie ma zgłoszeń to nie robi.

Naczelnik M. Smolarczyk
jak robiliśmy rozeznanie , kto chce założyć gaz , to zgłosiło się 10 chętnych 
mieszkańców, ale na umowy do przyłączenia się wyraziły zgodę tylko 2 osoby.

Burmistrz Miasta
cała inwestycja to koszt 3,5 mln. zł, a jeżeli miasto i powiat dołożą się do tej 
inwestycji to zwiększy się możliwość dofinansowania.
Więcej pytań brak.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

               Głosowanie : za – 16 - jednogłośnie



                                                            -  5  -

h)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim.
(LX/99/2010), (zał. nr 11).
Projekt uchwały wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik MiastaT.Łapczyńska
Radny H. Sienkiewicz
zadał pytania:

1) zwiększając teraz kwotę na remont Pałacu o 1 mln.100 tys. zł na wymianę 
stolarki okiennej, to  że termin zakończenia robót zostanie przesunięty  o 
ile?

2) nastąpiła zmiana wartości zadania w związku z dodatkowymi 
nieplanowanymi robotami, to jak był przygotowany wniosek, ile już 
odkryto a ile nie odkryto dodatkowych robót?

3) czy 5 mln. 100 zł o których się mówi w budżecie to ostateczna kwota czy 
jeszcze będą jakieś zmiany.

Radny Z. Opala
trochę mnie dziwi wystąpienie radnego, bo wiadomo , że przy każdym remoncie 
są dodatkowe wydatki, a przy takich remontach jest to nieuniknione.

Burmistrz Miasta
na sesji kiedy wprowadzaliśmy ten projekt to mówiliśmy , że mogą wystąpić 
dodatkowe koszty. To nie tylko na takich obiektach jak Pałac , ale i na każdym 
innym są dodatkowe koszty , to jest nieuniknione. Jest to kwota , którą musimy 
dzisiaj dać , bo wynikło to po odkryciu tapet i przebudowie murów.
To są największe koszty, dach i więźba dachowa, ale to są też pieniądze, które 
chcielibyśmy odzyskać z funduszy unijnych. Dlatego wynikło przedłużenie robót
i chociażby też przedłużenie nastąpiło o sprawę sądową , które wystąpiła po 
przetargu o 6 miesięcy. Chcemy aby było to wykonane dobrze a nie szybko.

Radny A. Budzillo
co to za firma , że nie zabezpieczy przebudowy dachu i deszcz zalewa sufity.

Naczelnik M. Smolarczyk
wyjaśnił, że uwagi i spostrzeżenia zostały wypisane i firma na własny koszt 
dokona napraw. 
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Radny M. Zapotoczny
ja jestem tu od początku i pamiętam remonty Pałacu. Dobrze , że ten remont 
wreszcie nastąpił i że jest remontowany fachowo. Pamiętam jak w tym obiekcie 
w jednym skrzydle chciano zrobić internat dla młodzieży  i dobrze , że ten 
pomysł zaniechano. Usterki się zdarzają przy tak dużym obiekcie i powinno się 
dołożyć szczególnej troski i dołożyć środków, aby to ukończyć i idźmy w tym 
kierunku.
Więcej pytań i uwag brak.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

               Głosowanie : za – 16 – jednogłośnie.

4.ZAMKNIĘCIE  SESJI.
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Mirski poinformował, że porządek obrad 
został zrealizowany , w związku z tym ogłasza zakończenie sesji.

Burmistrz Miasta
zaprosił wszystkich na uroczyste podpisanie umów przez Zarząd ŻWiK sp. z o.o
w Żaganiu z wykonawcą kontraktu „Budowa Kanalizacji sanitarnej w aglomeracji 
Żagań”.
Ponad to Burmistrz poinformował radnych w sprawie członków w radach 
nadzorczych w spółkach miejskich. Chodzi o artykuły prasowe , że w spółkach 
tych zasiadają członkowie nie mający  odpowiednich uprawnień.
Jeśli radni uważają , że można zastąpić te osoby ludźmi innymi obcymi to proszę 
to przegłosować czy też przegłosować , że utrzymujemy te podjęte uchwały 
takie jakie są.

Radny H. Sienkiewicz
sesja została już zamknięta, a żadnych dokumentów dotyczących  zmiany lub nie 
uchwały w tej sprawie nie mieliśmy.
Burmistrz Miasta to żadna uchwała rady nie ma być tylko w protokole byłby 
zapis z przegłosowania , czy te osoby mają zostać w radach nadzorczych czy 
zastąpić je innymi osobami.
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Radny M. Zapotoczny
Mamy już podjęta uchwałę w tej sprawie i aby dokonać jakiś zmian w uchwale , 
to musi być inna uchwała. Aby dokonać zmiany w uchwale to należy dokonać 
jakieś oceny tych ludzi.

Przewodniczący rady Z. Mirski
ja rozumiem wystąpienie Burmistrza w ten sposób , że Rada podjęła uchwałę i 
wytypowała osoby , ale czy my chcemy dokonać zmian, to wtedy Burmistrz 
wystąpi z projektem uchwały dokonującym zmian. 

Radny S. Dziura
Burmistrzowi chodzi o to , że ponieważ istnieje prawo , że każdy członek 
powinien mieć uprawnienia to czy aprobujemy podjętą uchwałę czy 
przygotować nową. Jesteśmy do tego władni. Ja nie mam zastrzeżeń. Jeśli 
Skarbniczka zarządza budżetem miasta to na pewno i w radzie nadzorczej też się 
sprawdza. Przedstawiciele miasta mają na uwadze interes miasta . 
Ponad to inni wezmą za udział w radzie nadzorczej na pewno więcej niż 300 zł. 
My mamy prawo wybierać to co lepiej będzie służyć miastu, należy dać jasne 
stanowisko czy chcemy zmienić czy nie.

Radny H. Sienkiewicz
wykonujemy to co jest w porządku obrad. Jeszcze nie słyszałem aby radni dawali 
swoją aprobatę do podjętych uchwał.

Radny S. Dziura
możemy dać aprobatę poprzez aklamację.

Radny A. Budziłło
ja mam propozycję aby ten temat zamknąć.

Burmistrz Miasta zaprosił na obchody Jarmarku Michała w dniach 17, 18, 19 
września.
Sesję zamknięto o godzinie 14:00
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała

Janina  Kaczor


